附件3

“山东省政府友城留学生奖学金”申请表
Application Form of Shandong Provincial Government Scholarship for Foreign Students from International Sister Cities
	中文姓名
Chinese Name
	
	护照用名
English Name
	
	照片
Photo

	性别
Gender
	
	出生年月日
Date of Birth
	
	

	国 籍
Nationality
	
	护照号码
Passport No.
	
	

	职业
Occupation
	
	最高学历
Highest Education
	

	联系电话
Phone No.
	
	电子邮件
Email
	

	联系地址
Address
	

	申请学校
Proposed University
	项目类别
Program
	在鲁留学期限
Duration

	第一志愿
First Choice
	
	□中文进修Chinese Language
	□半年(Six Months)
□1年(One Year)

	
	
	本科项目Undergraduate Program
□英文授课English-taught 
□中文授课Chinese-taught 
学习专业(Major)：             
	□其他(Other) 
             

	第二志愿
Second Choice
	
	□中文进修Chinese Language
	□半年(Six Months)
□1年(One Year)

	
	
	本科项目Undergraduate Program
□英文授课English-taught 
□中文授课Chinese-taught 
学习专业(Major)：             
	□其他(Other) 
             

	第三志愿
Third Choice
	
	□中文进修Chinese Language
	□半年(Six Months)
□1年(One Year)

	
	
	本科项目Undergraduate Program
□英文授课English-taught 
□中文授课Chinese-taught 
学习专业(Major)：             
	□其他(Other) 
             

	教育经历
Education Background
	

	工作经历
Work Experience
	

	学习计划及促进本地区与山东省交流的设想
Study Plan and Ideas on Promoting Exchanges with Shandong Province
	                                                  (申请人签字)
                                           (Signature of Applicant)  
                               年（Y）   月（M）   日（D）

	推荐部门或
组织意见
Recommendation by Sister Cities Association or Partnership Organization    
	                                                  (签字、盖章)
                                       (Signature and Official Seal)  
                                  年（Y）   月（M）   日（D）


注：该表格应以中文或英文如实填写。
Note: Please complete the form truthfully in either English or Chinese.

其他注意事项: 

Other Notices:

1. 项目类别：需在“中文进修”和“本科攻读”中二选一。

Program: Applicants must select either "Chinese Language" or "Undergraduate Program".

2.教育经历：应从初中填起，起止时间精确至年月

Education Background: List your educational history starting from junior high school. Provide exact time (month and year) for the start and end of each period of study.

3.学习计划与促进本地区与山东省交流的设想：根据实际情况进行填写，本人签字必须为手写。 

Study Plan and Ideas on Promoting Exchanges with Shandong Province: Complete this section truthfully. The applicant's signature must be handwritten.

4.推荐部门或组织意见：必须有推荐人手写签字以及指荐单位盖章。

Recommendation by Sister Cities Association or Partnership Organization: This section must include the recommender's handwritten signature and the official seal of the recommending association or organization.

5.除填报志愿数量不做硬性要求外，表中所有项目均应填写，根据实际情况，部分项目可填“无”。

All sections of the form are mandatory and must be completed, with the exception of the number of proposed universities. Where applicable, write "None" for items that are not relevant.

6.联系方式：申请人应保持联系电话或电子邮件畅通。

Contact Information: Applicants must ensure that their provided phone number and email address are active and checked regularly.

7.推荐函：申请人所在地区的国际交流合作部门或友好组织对申请人进行身份确认并出具正式推荐函，格式无要求。

Letter of Recommendation: An official letter of recommendation must be provided by the local authorities for international exchanges and cooperation or the recognized friendship organization. The letter must confirm the applicant's identity. There is no prescribed format for this letter.
